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This book demonstrates the contribution that statistics can and should make to
linguistic studies.The range of work to which statistical analysis is applicable is
vast:including,for example,language acquisition,language variation and many aspects
of applied linguistics,The aubhors give a wide variety of linguixtic examples to
demonstrate the use of statistics in summarising data in the most appropriate way,and
then making helpful inferences form the processed information.

Students and resesarchers in many fields of linguistics will find this book an invaluable
introduction to the use of statistics,and a practical text tor the development of skils in
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the application of statistics.
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适合文科生入门

-----------------------------
组会书籍。较通俗，例子较多。
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-----------------------------
书本身由浅入深，不怕重复，有例证，有表格，编排得超好。||原来统计和平时感兴趣
的理论上的概率问题关系最近。假设检验、置信水平都是一种量化的思维方式。超好。

-----------------------------
太难了，统计成分太多。

-----------------------------
还行, 数学内容少. 基础频率学派统计学在语言学中的应用

-----------------------------
我认为，这是书是非常好的统计学入门参考书，但是它最大的作用是从统计原理告诉你
，为什么要用到方差，为什么要用统计分析等等。其实语言的内容，这本书是非常少的
。可以说，这本书的内容很好，不过也有一种虎头蛇尾的感觉。后面从方差分析到最后
的因子分析有些过于简化。这是很好的入门书，但是提高的话，还是要继续看看其他统
计专业的内容。
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